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Zápis č. 21 (130) z řádného zasedání Akademického senátu 
FIT VUT v Brně konaného dne 18. 12. 2018 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Sekanina, Kočí (mimo hlasování č. 4), Vojnar, Černocký (od bodu 4), Lampa, 
Fučík, Kolář, Meduna, Kubíček, Škorupa, Uhříček (11) 

Omluveni:  Beneš, Císařová, (2) 

Hosté:   Zemčík, Dytrych, Hanáček, Jaroš   

Program: 

1. Schválení programu jednání. 
2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 
3. Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně. 
4. Projednání a případné schválení Návrhu grantů pro špičkové odborníky/učitele - (i) 

způsob zavedení na FIT a (ii) alokace finančních prostředků na rok 2019. 
5. Projednání návrhu žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu na FIT 

VUT v Brně (žádost o zkrácení předkládací lhůty). 
6. Informace z Rady VŠ. 
7. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT prof. Lukáš Sekanina. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 
a hosty senátu.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Prof. Sekanina stručně informoval členy AS o programu s tím, že vzhledem k časovým 
možnostem pana děkana prof. Zemčíka a doc. Hanáčka navrhuje jako třetí bod upřednostnit 
„Informace z jednání AS VUT v Brně“ a jako čtvrtý bod „Návrh grantů pro špičkové 
odborníky/učitele“. O takto výše upraveném programu nechal hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 
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AS FIT projednal a schválil aktualizovaný návrh programu jednání AS FIT 18. 12. 2018 bez 
připomínek.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 20 (129) ze zasedání AS FIT konaného dne 13. 11. 2018 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně.  

Předseda AS VUT v Brně doc. Hanáček informoval členy senátu o aktuálních informacích 
z jednání AS VUT, zejména podal informace z jednání Ekonomické komise AS VUT v Brně. 
Další informace jsou k dispozici na webových stránkách senátu zde: 
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as.  

Ad 4) Projednání a případné schválení Návrhu grantů pro špičkové odborníky/učitele 
- (i) způsob zavedení na FIT a (ii) alokace finančních prostředků na rok 2019. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 
návrh č. 17/2018 „Návrh grantů pro špičkové odborníky/učitele“ (návrh byl zveřejněn na 
stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/), tzv. start-up grantů, a současně pan děkan 
požádal o zkrácení předkládací lhůty. 

Prof. Sekanina předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který členy senátu podrobně 
seznámil s předloženým návrhem: 

  

Prof. Sekanina otevřel k návrhu diskuzi. Uvedl, že je potřeba rozlišovat mezi podpořením 
zavedení start-up grantů na FIT a následným výběrem z potenciálních žadatelů, kdy preferuje, 
aby vlastní výběr provedla komise jmenovaná děkanem a složená ze zástupců vedení FIT, 
ústavů a členů AS FIT.  

 

K danému tématu proběhla rozsáhlá diskuze, ze které vyplynulo, že AS podporuje myšlenku 
vzniku start-up grantů na fakultě.  

Prof. Sekanina nechal hlasovat o následujícím návrhu: 

Akademický senát FIT vyjadřuje podporu myšlence vzniku „Start-up grantů“ na fakultě 
tak, jak byla nastíněna v předloženém návrhu panem děkanem. 

Hlasování 2 
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Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil následující usnesení: „Akademický senát FIT vyjadřuje podporu 
myšlence vzniku „Start-up grantů“ na fakultě tak, jak byla nastíněna v předloženém návrhu 
panem děkanem“. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu, v papírové formě uložen 
v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Z diskuze vyplynul návrh, že AS FIT rovněž podporuje myšlenku zavedení interních 
překlenovacích grantů, které by měly částečně kompenzovat výpadky v rozpočtech 
zavedených výzkumných skupin, např. pokud není přijat k financování podaný projekt apod. 
Rozpracování tohoto návrhu bude předmětem dalších jednání. Prof. Sekanina nechal o návrhu 
hlasovat.  

Hlasování 3 

Hlasovalo 11 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3 

AS FIT projednal následující usnesení: Akademický senát FIT VUT v Brně podporuje 
myšlenku zavedení interních překlenovacích grantů.  

Ad 5) Projednání návrhu žádosti o akreditaci bakalářského studijního programu na 
FIT VUT v Brně (žádost o zkrácení předkládací lhůty). 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh č. 16/2018 „Žádost 
o akreditaci bakalářského studijního programu na FIT VUT v Brně“ (návrh byl zveřejněn na 
stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a současně pan děkan požádal o zkrácení 
předkládací lhůty. 

Prof. Sekanina nechal hlasovat o zkrácení předkládací lhůty. 

Hlasování 4 

Hlasovalo 10 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 4 

AS FIT projednal a schválil návrh na zkrácení předkládací lhůty u předloženého návrhu „Žádost 
o akreditaci bakalářského studijního programu na FIT VUT v Brně“. 

Dále prof. Sekanina předal slovo proděkanovi dr. Dytrychovi, který členům AS 
odprezentoval předložený návrh a informoval, že Vědecká rada FIT návrh již projednala 
a schválila.   

Prof. Sekanina otevřel k návrhu diskuzi, v jejímž rámci byly zodpovězeny vznesené dotazy.  
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AS FIT projednal předložený návrh a doporučuje upravit neadekvátní prezentaci 
některých skutečností (např. seznam literatury, seznam vyučujících), která vznikla 
automatizovaným generováním dokumentu z informačního systému. 

Prof. Sekanina poděkoval všem zainteresovaným za přípravu návrhu a proděkanovi 
dr. Dytrychovi za prezentaci.  

Ad 6) Informace z Rady VŠ. 

Dr. Kočí podal aktuální informace z jednání Rady VŠ, další informace jsou dostupné na 
webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/.  

Ad 7) Různé. 

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT budou členům senátu včas rozeslány cestou 
konference fitsenat@fit.vutbr.cz. 

 

Prof. Sekanina popřál všem příjemné svátky a úspěšný nový rok. 

 

Verifikovali:  prof. Lukáš Sekanina, předseda AS FIT v.r. 

Bc. Martin Kubíček, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS. 


